
Vladana Stanišić:

Napisao Đorđe Matović
utorak, 05 februar 2013 18:09

    

  - Da, i volela bih da dođe do kupovine PIK-a od strane Arapa. PIK je ranije bio u mnogo boljem
 stanju i bilo bi lepo da ga neko povrati i poboljša, tako da počne da radi punim kapacitetom. 
Smatram da najviše treba obratiti pažnju na mogućnost da se iz te kupovine rode nova radna
mesta, što i  jeste najvažnije.  
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